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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa extraordinară a Consiliului judeţean Timiş 

din data de  15 noiembrie 2013 
 
 
 

    Domnul preşedinte Titu Bojin  
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa extraordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că 

sunt prezenţi un număr de 27 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în funcţie. 
Lipsesc doamnele/domnii consilieri judeţeni: Bitea Nicolae, Cutu Dorin, Gaita Oana, Ritivoiu 
Mihai, Pau Adrian, Stancu Traian, Supuran Sorin şi Rus Alain.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 348/12.11.2013 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

 
Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei  

1) Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al judeţului Timiş pe anul 
2013. 

2) Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume alocate din cotele defalcate din 
impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2013. 

3) Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adiţional la Protocolul de cooperare 
încheiat intre Judeţul Timiş şi Departamentul Rhône - Franţa. 

4) Proiect de hotărâre privind numirea Directorului Executiv la Camera Agricolă a 
Judeţului Timiş. 

Deoarece a intervenit o situaţie neprevăzută şi există riscul pierderii unor fonduri 
băneşti, propun completarea ordinii de zi cu următorul proiect de hotărâre: 

   Proiect de hotărâre  pentru aprobarea Actului Adiţional nr. 1 la contractul de 
administrare nr. 58 din 06.10.2011. 

Supun la vot ordinea de zi completată. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat în unanimitate ordinea de zi prezentată .  
 
Punctul „INTREBARI – INTERPELARI” nu a fost inclus pe ordinea de zi întrucât, 

potrivit art. 105 din Regulamentul de organizare si funcţionare al Consiliului Judetean Timis, 
se pot adresa întrebări si interpelări doar la începutul şedinţelor ordinare. 

 
 
Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului rectificat al 

Judeţului Timis pe anul 2013. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

   Proiectul de hotărâre a fost dezbătut şi avizat favorabil în şedinţa reunită a tuturor 
comisiilor de specialitate ale Consiliului Judetean Timiş 
              Dacă sunt discuţii? 
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             Având în vedere că şedinţa extraordinară a plenului consiliului judeţean se 
desfăşoară în Sala Revoluţiei şi nu în Sala Multifuncţională,  suntem nevoiţi să procedăm la 
aprobarea proiectelor de hotărâre prin vot deschis şi nu prin vot electronic.  
              Prin urmare, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
              Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 20 voturi „pentru” şi 7 
voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Marin Popescu, Moldovan Paul şi Rus Georgeta.  
 

 
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor sume alocate din 

cotele defalcate din impozitul pe venit pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 
2013. 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul de hotărâre a fost dezbătut şi avizat favorabil în şedinţa reunită a tuturor 

comisiilor de specialitate ale Consiliului judeţean Timiş   
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 

   După cum ştiţi am participat împreună cu dumneavoastră la discuţii şi am încercat 
să dau o normalitate modului de repartizare al sumelor defalcate, însă am constatat că nu 
putem ajunge la o înţelegere în acest sens deoarece dumneavoastră aveţi o gândire fixă în 
ceea ce priveşte repartizarea acestor sume.  Probabil că, dumneavoastră consideraţi că ştiţi 
să împărţiţi foarte bine aceste sume atâta timp cât la unii le daţi mai mult, iar la alţii mai 
puţin.  

Personal am făcut un calcul şi am ajuns la concluzia că, pe lângă faptul că este o 
sumă derizorie şi din aceasta unii au primit  foarte puţin. Exemplu sunt primarii PDL care, 
majoritatea, au primit suma de 5 mii lei. Vă rog să îmi spuneţi dacă mai există o primărie din 
alt partid cu această sumă.  Primăriile care au primit suma de 5 mii lei sunt  Bara, Biled, 
Brestovăţ, Cenad, Şag, Ştiuca şi Teremia Mare.  Apoi sunt primari care au primit suma de 6 
mii lei  - Belinţ, Foeni, Bibiş, Gottlob, Lovrin, Mănăştiur, Otelec, Peciul Nou, Sacoşu Turcesc, 
Săcălaz, Teremia mare şi Sânicolaul Mare.  Urmează primării care au primit suma de 7 mii 
lei – Beba Veche, Criciova, Darova, Găvojdia, Lenauheim, Topolovăţ.  Urmează primăriile 
pe care le simpatizaţi şi care au primit sume ceva mai mari, apoi nivelul primăriilor sumelor 
primite de primăriile USL porneşte de 20 mii lei şi ajunge până la 30 mii lei, constatându-se 
şi în acest caz o diferenţă foarte mare între oraşe ca Buziaş şi Recaş care primesc 20 mii 
lei, iar 6 oraşe PDL primesc mai puţin de jumătate din această sumă – Deta, Gătaia, 
Jimbolia, Ciacova, Făget şi Sânicolau Mare. Acesta din urmă nu a primit nici măcar jumătate 
din suma alocată la Ohaba Lungă. Domnule preşedinte, având în vedere că sunt sume 
foarte mici, puteaţi, cel puţin, să fiţi corect atunci când aţi făcut repartizarea sumelor pentru 
unităţile administraţiei judeţene.  

De asemenea, în ceea ce mă priveşte, va fi foarte greu să mai vin la discuţii cu 
dumneavoastră atunci când se mai face împărţirea banilor pentru că dumneavoastră nu 
acceptaţi punctul nostru de vedere ci procedaţi aşa cum credeţi de cuviinţă, indiferent dacă 
ne place sau nu. Acesta este modul dumneavoastră de împărţire al banilor şi consider că 
primăriile PDL au fost nedreptăţite prin sumele primite.  E păcat că se întâmplă acest lucru 
în post, pe de o parte, iar pe de altă parte, trebuie să vă spun domnule preşedinte că 
dumneavoastră sunteţi bun la împărţirea banilor doar într-o direcţie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Dacă aţi fi fost corect aţi fi început discuţia dumneavoastră spunând tuturor colegilor 
că în timpul discuţiilor am modificat, la solicitarea dumneavoastră, patru sume la primăriile 
PDL. Pentru că nu vreau să existe discuţii între dumneavoastră şi colegii dumneavoastră nu 
am să spun acum de la ce primării aţi luat şi către ce primării aţi dat.  
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 Priviţi din nou tabelul şi observaţi că există primării USL care nu au primit nici un ban 
şi pe care dumneavoastră nu le-aţi amintit.  Ar trebui să le mulţumim primăriilor Timişoara, 
Giroc, Ghiroda că au refuzat acele sume pentru că în acest fel am putut da altor primări care 
aveau mai mare nevoie de aceste sume. Haideţi să fim corecţi şi să spunem adevărul! 
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Dumneavoastră aveţi întotdeauna dreptate. Cu dumneavoastră nu se poate negocia. 
Nu pot considera discuţia noastră o negociere atâta timp cât ne-aţi pus lista cu sumele 
respective în faţă. E adevărat că aţi luat nişte sume de la primăriile respective, dar acestea 
le-au refuzat pentru că erau prea mici şi nu aveau ce să facă cu acele sume.  
 Media sumei primită de primăriile USL porneşte de la 10 mii lei iar cea primită de 
primăriile PDL porneşte de 5 mii lei; deci este o diferenţă dublă între acestea.  
 
 Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Dacă aţi fi corect aţi recunoaşte că media sumelor primite de primăriile USL porneşte 
de la zero. Credeţi că dacă dădeam 50 mii lei la Primăria Timişoara mai puteaţi primi acele 
sume?  
 Dacă mai sunt şi alte discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
           Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 20 voturi „pentru” şi 7 
voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Lelescu 
Tiberiu, Martinescu Marius, Marin Popescu, Moldovan Paul şi Rus Georgeta.  
 

                                                
Punctul nr. 3 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Actului Adiţional la 

Protocolul de cooperare încheiat intre Judeţul Timiş si Departamentul Rhone - Franţa.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul de hotărâre a fost dezbătut şi avizat favorabil în şedinţa reunită a tuturor 

comisiilor de specialitate ale Consiliului judeţean Timiş   
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  

              Consiliul judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi  „pentru”.  
                                             

 
Punctul nr. 4 - Proiect de hotărâre privind numirea Directorului Executiv la 

Camera  Agricolă a Judeţului Timiş. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul de hotărâre a fost dezbătut şi avizat favorabil în şedinţa reunită a tuturor 

comisiilor de specialitate ale Consiliului judeţean Timiş   
 

Cu permisiunea dumneavoastră voi da citire raportului care a stat la baza 
fundamentării proiectului de hotărâre, astfel:  

„Camera Agricolă a Judeţului Timiş a fost înfiinţată la 01.03.2010 în conformitate cu 
dispoziţiile Hotărârii Guvernului nr. 1609/2009 privind înfiinţarea camerelor agricole judeţene 
şi funcţionează ca instituţie publică descentralizată, cu personalitate juridică, în subordinea 
Consiliului Judeţean Timiş, conform Hotărârii C.J.T. nr. 10/26.02.2010. 
           Potrivit prevederilor art.91 alin.(2) lit. e) şi art.104 alin.(3) lit. c) din Legea 
administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, consiliul judeţean numeşte, în 
condiţiile legii, conducătorii instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea acestuia, la 
propunerea preşedintelui.  



 4

            D-na Miron Clara a exercitat temporar funcţia publică de conducere de director 
executiv al Camerei Agricole a Judeţului Timiş, în baza Hotărârii C.J.T. nr. 28/27.03.2013, 
pentru perioada de 6 luni.   

Concursul pentru ocuparea funcţiei de director executiv al Camerei Agricole a 
Judeţului Timiş, s-a organizat  în perioada 04 – 06.11.2013, în conformitate cu prevederile 
Hotărârii Guvernului nr.611/2008 pentru aprobarea normelor privind organizarea şi 
dezvoltarea carierei funcţionarilor publici, modificată prin Hotărârea Guvernului nr. 
1.173/2008 şi a Legii nr.188/1999 privind Statutul funcţionarilor publici, republicată cu 
modificările şi completările ulterioare. 
         În urma desfăşurării concursului, comisia de concurs l-a declarat ADMIS  pe d-nul 
CORAŞ ARDELEAN pentru ocuparea  funcţiei publice de conducere vacante de director 
executiv, conform Raportului final al concursului înregistrat cu nr.14865/05.11.2013 (anexat 
prezentului raport). 
           Având în vedere cele susmenţionate, propunem spre  analiză şi aprobare proiectul de 
hotărâre alăturat privind numirea d-lui CORAŞ ARDELEAN  în funcţia publică de director 
executiv la Camera Agricolă a Judeţului Timiş.” 
 
 În cazul în care doriţi să puneţi întrebări, vă informez că domnul Coraş Ardelean se 
află prezent aici în sală .  

Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Aş vrea să aduc în atenţia dumneavoastră o chestiune care vizează fosta şi actuala 

Cameră Agricolă pentru că mai există o cameră agricolă care a fost înfiinţată, prin alegeri, 
pe baza prevederilor Legii nr. 283 şi care va intra în funcţiune în aproximativ 6 -7  luni.  

Cu toate acestea, vreau să apreciez efortul consiliului judeţean şi  în special celor 
care s-au ocupat de organizarea alegerilor pentru că aceştia au fost foarte bine intenţionaţi 
şi astfel am reuşit să fim unul din puţinele judeţe din ţară care au reuşit să facă alegeri la 
camera agricolă. 

 În momentul în care se va alege şi Colegiul la Camera Agricolă vom avea o 
chestiune ciudată pentru că vom avea în paralel două camere agricole. O cameră agricolă 
numită şi plătită de Ministerul Agriculturii şi aflată în structura de personal al Consiliului 
Judeţean Timiş şi o cameră agricolă aleasă pe baza prevederilor Legii 283. 

Nici eu şi nici dumneavoastră domnule preşedinte nu cred că aveţi în acest moment 
un răspuns sau o soluţie la această problemă.  

Am ţinut să aduc în atenţia dumneavoastră această situaţie şi cred că cineva trebuie 
să ia decizii în acest sens. Camera Agricolă trebuie să existe, mai ales că din anul 2014 
toate subvenţiile se vor da prin aceasta.  

În ceea ce mă priveşte, consider că indiferent cine va fi specialistul care va fi numit 
director, pentru mine preşedinte şi director al Camerei Agricole nu poate fi decât domnul 
Oprea Nicolae.  
 Domnul preşedinte Titu Bojin 

Vă informez că preşedintele are întotdeauna un răspuns şi ca să vă demonstrez 
acest lucru vă spun că prin grija Guvernului USL s-a aprobat o hotărâre de guvern privind 
descentralizarea unor  servicii de interes public judeţean din care fac parte şi Direcţia 
Agricolă, Camera Agricolă, Consultanţa Agricolă, OSPA etc. Toate acestea trec începând cu 
01.01.2014 la Consiliul Judeţean Timiş.  Până va fi aprobat şi promulgat acest act normativ 
noi vom gestiona aşa cum trebuie situaţia din agricultură.  

Deci, după cum vedeţi, în calitate de preşedinte am un răspuns şi o soluţie la 
problema ridicată de dumneavoastră. Sper că veţi fi unul dintre specialiştii care ne veţi ajuta 
să luăm cele mai bune soluţii cu privire la Camera Agricolă.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii?  
Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 25 voturi „pentru” şi 2 
abţineri din partea domnilor Zanfir Florian şi Cociobea Sorin.  

                                                              
                                                            
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre pentru aprobarea Actului Adiţional nr. 1 la 

contractul de administrare nr. 58 din 06.10.2011. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin.  
Proiectul de hotărâre a fost dezbătut şi avizat favorabil în şedinţa reunită a tuturor 

comisiilor de specialitate ale Consiliului judeţean Timiş   
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Păşcuţă Adrian 

   Pentru a nu fi pus în situaţia de incompatibilitate vă informez că nu voi participa la 
vot şi acest lucru doresc să fie consemnat în procesul verbal.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin.  
De acord. Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 27 voturi „pentru”.                    
                                                            
Înainte de a declara închise lucrările acestei şedinţe vă solicit acordul pentru a 

putea aloca suma de 20 mii lei în vederea sprijinirii organizării festivităţilor cu ocazia zilei de 
1 Decembrie.  Acum avem nevoie doar de acordul dumneavoastră, după care acesta 
urmează a fi concretizat printr-o hotărâre ce va fi pe ordinea de zi a şedinţei ordinare a 
consiliului judeţean din 28 noiembrie 2013(consilierii judeteni sunt de acord cu cheltuirea 
sumei mentionate mai sus). 

Dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei extraordinare a 
Consiliului Judeţean Timis. 

 
 
 

PREŞEDINTE,      SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 
              Titu  BOJIN                                                Ioan Dănuţ Ardelean 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RED/C.A 
DACT/C. 


